

mvc



Microsoft Teams Rooms

Stand 07 / 2022

Microsoft Teams Rooms together with MVC

MVC custom designs and implements Microsoft Teams rooms based on the use case and size of the conference room so that room users can easily and seamlessly communicate and collaborate with colleagues, customers or partners via Microsoft Teams.

- We identify the requirements and define company-wide standards
- We also consider budget-adapted financing models, for example MRaaS (Meeting Room as a Service)
- We design the rooms so that teams meetings can be started easily and the solution can be used consistently, no matter where it is located
- We completely install the MTR system with all its accessories and manage the solution in your teams environment
- We ensure that the users quickly learn how to use the rooms, enjoy using them and are always able to participate in the desired meeting, even if it is not a Teams meeting.
- We ensure trouble-free operation (managed service)



Why MVC

- We have realized UCC and video conferencing solutions for over 1,000 customers since 1994
- Strong focus and expertise in complex conference rooms with multimedia technology
- Consulting, roll-out, implementation and managed service from a single source, not only for Microsoft Teams Rooms, but also for the Teams platform and Teams Telephony
- MVC is certified by TÜV Rheinland for DIN ISO 9001 and for ISO/IEC 27001
- MVC is not only Microsoft certified (Gold Communication), but also for the MTR manufacturers: Lenovo, Poly, Logitech, Neat, Yealink and Crestron



GET CONSULTED NOW!

MVC Mobile VideoCommunication GmbH

Campus Kronberg 7 | 61476 Kronberg | Telefon +49 69 633 99 100 | info@mvc.de | www. mvc.de

Microsoft Teams Rooms mit MVC

MVC konzipiert und implementiert Microsoft Teams Räume individuell nach Anwendungsfall und Größe des Konferenzraums, damit die Nutzer des Raums einfach und problemlos mit Kollegen, Kunden oder Partnern über Microsoft Teams kommunizieren und zusammenarbeiten können.

- Wir ermitteln die Anforderungen und definieren unternehmensweite Standards
- Wir planen die Räume so, dass Teams-Meetings einfach gestartet werden können und die Technik einheitlich bedient werden kann, egal an welchem Standort
- Wir installieren das MTR Systeme mit Zubehör komplett und administrieren die Lösung in Ihrer Teams-Umgebung
- Wir stellen sicher, dass die Nutzer sich in den Räumen schnell zurecht finden, diese gerne nutzen und immer in der Lage sind, am gewünschten Meeting teilzunehmen, auch wenn es kein Teams-Meeting sein sollte
- Wir stellen einen störungsfreien Betrieb sicher (Managed Service)



Warum MVC

- Seit 1994 haben wir für über 1.000 Kunden UCC- und Videokonferenzlösungen realisiert
- Starker Fokus und Kompetenz im Bereich komplexer Konferenzräume mit Medientechnik
- Beratung, Roll-out, Implementierung und Managed Service aus einer Hand, nicht nur für Microsoft Teams Rooms, sondern auch für die Teams Plattform und Teams Telefonie
- MVC ist nach DIN ISO 9001 und nach ISO/IEC 27001 vom TÜV Rheinland zertifiziert
- MVC ist nicht nur Microsoft zertifiziert (Gold Communication), sondern auch für die MTR Hersteller: Lenovo, Poly, Logitech, Neat, Yealink und Crestron



JETZT BERATEN LASSEN!

MVC Mobile VideoCommunication GmbH

Campus Kronberg 7 | 61476 Kronberg | Telefon +49 69 633 99 100 | info@mvc.de | www. mvc.de

mvc

MVC Mobile VideoCommunication GmbH

Campus Kronberg 7
D-61476 Kronberg im Taunus
Telefon: +49 69 633 99 100
E-Mail: info@mvc.de
www.mvc.de